
Styremøte i Kor é Vi, 18.08.21.  Teamsmøte. 

Deltakere: Nina E. Andresen, Rolf Molland, Eli Moe, Oddbjørg Smaadal, Audun 

Solheim, Tove Værnes. 

1. Godkjenning av referat fra styremøte 14.06.21.  Sak utsettes til neste 

møte. 

 

2. Orienteringer: Eli har sendt blomst til 70 års-jubilant Nils Kristian Titland. 

 

 

3. Økonomi: Oddbjørg informerer: Det har vært godt salg i Blondehuset.  

Økonomien er god. Det er søkt om mva-kompensasjon for 2020.  

Eli følger opp søknad om VO-midler for 2020. (Voksenopplæringsmidler). 

 

4. Blondehuset: Rolf informerer: Stadfester at det har vært en god sesong.  

Har hatt dialog med Bjørn Moe angående Arboretets Dag, 29.08.21.  Vi vil 

ta på oss å selge Arboretets jubileumsbok de 3 siste søndagene i 

september.  Dette blir «en vare» i IZettle. 

Angående opptreden på Arboretets Dag, diskuterte styret seg fram til 

følgende vedtak: 

Smittesituasjonen, smittevernsretningslinjer og manglende øving er 

årsaker til at vi sier nei til å underholde på Arboretets Dag.  Rolf 

informerer Arboretets venner om dette.  

 

5. Koraktivitet i Koronatid: Spørsmålet om vi kan ha oppstart 25.08.21, som 

planlagt, var hovedtema. 

Smittevernsreglene er tydelige: Ikke flere enn 30 v. øving innendørs (40 

ved øving utendørs). 2 meters avstand til nærmeste korist i alle retninger. 

På grunn av dårlige erfaringer med å dele koret opp i 2 grupper, hvor alle 

stemmene var representert i hver av gruppene, ønsker vi å ha 

stemmegruppene samlet på øvelse.  

 

Forutsatt at Ytrebygda Kirke gir oss tillatelse til å bruke kirken, ønsker 

styret å starte opp med 2 grupper den ene uken og 2 grupper den neste. 

Belinda avgjør om dette er en god løsning, og eventuelt hvilke grupper 

som skal starte opp.  Nina avklarer med Belinda og sender deretter 

melding ut til kormedlemmene. 

For å unngå avlysning av øvelser, må medlemmene følge reglene som vil 

gjelde ved oppstart 

Styret er ansvarlig for å gi meldinger som gjelder øvelser og 

koronasituasjonen til de ulike stemmegruppene. 

Eli (ALT), Audun (TENOR), Rolf (BASS), Oddbjørg (SOPRAN). 

 

6. Eventuelt: Neste styremøte er 6. september kl. 17:00 hvis Kanalveien, kl 

19:00 hvis Teams. 

19.08.21 Tove (referent) 

 


